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Am participat activ în sedințele Consiliului Local, dar si in cele AGA ale ADP. Prin 
prezența constantă, consider ca am demonstrat un interes deosebit pentru deciziile și 
activitățile desfășurate în comună, contribuind astfel la luarea deciziilor importante în 
beneficiul comunității. 

De asemenea, am fost prezent la întâlnirile periodice organizate de domnul primar, 
unde s-au abordat proiecte sensibile, cum ar fi bugetul comunei, alocarea de parcele pentru 
tineri sau noul Plan Urbanistic General (PUG). Prin participarea activă la aceste discuții, am 
avut oportunitatea de a mă informa în detaliu despre aceste proiecte și de a-mi aduce 
contribuția în ceea ce privește direcția și prioritățile acestora. 

Un alt aspect semnificativ al activității mele este reprezentarea Consiliului Local în 
cadrul ședințelor Consiliului de Administrație al școlilor din Ghiroda și Giarmata Vii. Aici, am 
fost o voce activă și implicată în dezvoltarea sistemului de învățământ pentru copiii comunei, 
având în vedere importanța acestora pentru viitorul comunității noastre. Contribuțiile 
constante și ideile propuse sper să ajute la îmbunătățirea calității și eficienței sistemului de 
învățământ din comuna noastră. 

Ca președinte al Comisiei III, pentru Învățământ și Știință, Sănătate și Familie, 
Cultură, Sport, Culte și Turism, împreună cu colegii de comisie am analizat și evaluat 
Proiectele de Hotărâre înainte de ședințele C.L..  

Colaborarea mea atât cu domnul primar, cât și cu colegii consilieri, a fost una foarte 
bună. Prin relațiile construite și comunicarea eficientă cu aceștia, împreună am reușit să 
lăsăm politica deoparte, să ne asigurăm un mediu de lucru pozitiv și productiv, în care ideile 
și propunerile fiecăruia sunt apreciate și luate în considerare, pentru a atinge scopul final, 
acela de a ajuta la dezvoltarea comunei noastre. 

În ceea ce privește două dintre proiectele importante pe care le-am urmărit cu atenție 
sporită în ultimul an, consider că dezvoltarea sistemului de învățământ se află pe un trend 
vizibil ascendent, iar lucrările pentru renovarea străzii Vălișoara au început, fiind pe drumul 
cel bun și aici. Consider importantă implicarea mea în acest proiect, menținând legătura cu 
responsabilul din partea Primăriei și având discuții cu mai mulți locuitori ai acestei străzi. Prin 
aceste acțiuni, cred că am demonstrat o abordare proactivă și o preocupare reală pentru 
nevoile cetățenilor din aceasta zonă. 

În concluzie, consider că activitatea mea în ultimul an a fost una utilă comunității și 
vreau sa asigur cetățenii de angajamentul meu de a face din comuna noastră un loc mai bun 
pentru toți locuitorii săi. 
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